
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 8 listopada 2022 r. 

 

Or.0003.99.2022 

 

Pan 

Artur Zawadzki 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie 

inwestycji na Osiedlu Śródmieście – uprzejmie informuję, że aktualnie 

jesteśmy na etapie finalizowania prac nad projektem budżetu na rok 

2023, który będzie m.in. uwzględniał wydatki jednostek organizacyjnych i 

gminnych zakładów budżetowych na rok przyszły. 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 

 


